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Přítomni: Mečíř, Šelep, Nechanský, Hájek, Kubát 
 

 

 

 

Rada města 

 

- vzala na vědomí informaci starosty města o dalším jednání vedení města s předsedou 

představenstva ČOV, a.s. Jablonec nad Jizerou Ing. Davidem Horákem; panu 

předsedovi bylo sděleno odmítavé stanovisko zastupitelstva města k uzavření krátkodobé 

dohody o navýšení plateb čističce a byla mu znovu potvrzena pro město nepřekročitelná 

hranice v úhradách za čištění městských odpadních vod (do 2,5 mil. Kč/rok) s tím, že i tak 

bude muset město najít zdroje na dotování úhrad za čištění odpadní vody - od občanů 

napojených na ČOV není reálné takovou částku vybrat ani po navýšení cen stočného pro 

rok 2011; obě strany se rozešly s tím, že čistírna prověří event. další úsporná opatření 

(návrhy vzešlé z tohoto jednání)  

- vzala na vědomí informaci starosty města o běžícím projektu svazku obcí Jilemnicko, 

který se týká ekologické likvidace komunálního bioodpadu formou kompostování; 

z prostředků dotačních a svazkových bude zakoupena nezbytná technika (traktor, 

štěpkovač atd. …), a ta bude přejíždět mezi jednotlivými zúčastněnými obcemi a 

napomáhat zde správnému průběhu kompostování bioodpadu (z obcí, kde nebude zřízena 

kompostárna bude odpad odvážen do nejbližší obce s kompostárnou); vstupní finanční 

spoluúčast obcí na projektu je předběžně kalkulována ve výši 25 – 30,- Kč/občana, 

následná provozní spoluúčast vychází podobně (25,- Kč/občana/rok) 

- projednala nabídku firmy Tomovy parky na dodávku dětského hřiště a na součinnost při 

žádosti o získání dotace (až 70%, rozsah až 400 tis.Kč) na tento projekt z fondu 

Ministerstva pro místní rozvoj ČR; 

* usnesení: rada vzhledem k nejzazšímu možnému termínu podání žádosti (21.2.2011) a 

vzhledem k příslibu spolufinancování projektu partnerským městem Sulzbach v této věci 

rozhodne a nepostoupí ji zastupitelstvu města; nabídku přijímá 

- vzala na vědomí konečný přehled o hospodaření města v roce 2010 na straně příjmů i 

výdajů s porovnáním skutečnosti se schváleným rozpočtem; rozpočtované příjmy 

(skutečnost 27.240.843,- Kč) i výdaje (skutečnost 27.240.843,- Kč) byly naplněny shodně na 

95,28% ve srovnání s platným rozpočtem 

- projednala žádost lyžařského oddílu TJ Sokol Jablonec nad Jizerou o příspěvek na 

uspořádání krajských dětských lyžařských závodů v areálu lyžařských vleků Kamenec 

v termínu 5.-6.3.2011 

* usnesení: rada souhlasí s poskytnutím příspěvku žadateli ve výši 3.000,- Kč 

- vzala na vědomí dopis JUDr. Jana Tryzny, Ph.D. ze dne 24.1.2011, advokáta MUDr. 

Olgy Marešové, který je reakcí na dopis starosty města ze dne 3.1.2011 reagující na její 

podněty týkající se pozemků parc.č. 2127/6 a 2127/7 v k.ú. Jablonec nad Jizerou; JUDr. 

Tryzna v zastoupení MUDr.Marešové trvá na tom, že pozemky byly městem prodány 

tehdejšímu manželovi MUDr.Marešové - MUDr.Marešovi neplatnými smlouvami a 

vyzývá k nápravě protiprávního stavu; starosta města v odpovědi JUDr. Tryznovi uvádí, 

že má-li jeho klientka za to, že je zde důvod k určení neplatnosti kupních smluv - nechť 

tak učiní 

- vzala na vědomí rozhodnutí MŠMT ČR o tom, že s účinností od 3.2.2011 byl do 

školského rejstříku zapsán pan Mgr.Miroslav Kobr jako ředitel Základní školy, 

Mateřské školy a Základní umělecké školy Jablonec nad Jizerou, jmenovaný je zároveň 

statutárním orgánem právnické osoby; stejným rozhodnutím se provádí výmaz 

stávajícího ředitele a statutárního orgánu právnické osoby Mgr.Pavla Hlaváče 
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- vzala na vědomí informaci o průběžném stavu zajišťování digitálního televizního signálu 

pro město, když Česká televize se odmítla na tomto podílet; město zajistilo nabídky od 

soukromých firem a dne 14.2.2011 zaslala nabídku též firma České radiokomunikace, 

která vlastní a provozuje i stožár na vrcholu Kamence; nabídka Českých 

radiokomunikací je pro město nepřijatelná - požadují roční nájem za pronájem 

opakovače ve výši bezmála 300 tis.Kč; rada proto rozhodne mezi dvěma konkurenčními 

nabídkami, které jsou co do výše investice obdobné (cca 80 – 90 tis. Kč); předkladatele 

ještě vyzvala k jejich doplnění; vedle toho MěÚ usiluje o získání souhlasu od firmy České 

radiokomunikace k umístění potřebných antén na TV stožár na Kamenci 

- projednala žádost Povodí Labe, s.p. Hradec Králové o vyjádření města k výskytu 

podzemních vedení v zájmovém úseku řeky Jizery v prostoru „Ostrova“ v Jablonci nad 

Jizerou; jde o projekt těžby sedimentů z nadjezí a podjezí malé vodní elektrárny 

* usnesení: v označeném zájmovém úseku řečiště se nenachází žádné podzemní vedení ve 

správě města, v bezprostředním sousedství je však uložena kanalizační shybka 

(kanalizační řad z prostoru Blanska), o čemž bude žadatel spraven 

- projednala žádost pana Martina Kynčla o odkoupení pozemku v majetku města p.č. 413 

v k.ú. Jablonec nad Jizerou (jedná se o pruh pozemku o výměře 95 m
2
, ostatní plocha, ležící 

mezi jeho nemovitostí čp.299 a nemovitostí paní PharmDr.Vrzalové) 

* usnesení: rada doporučí zastupitelstvu města uskutečnění prodeje 

- vzala na vědomí souhrn základních informací týkajících se nadcházejícího sčítání lidu, 

domů a bytů 2011, který rozeslal Český statistický úřad dne 8.2.2011; rozhodným 

okamžikem pro sčítání je půlnoc z pátku 25. na sobotu 26. března 2011 

- projednala zápis ze zasedání komise bytové a správy majetku města ze dne 2.2.2011; 

komise radě doporučuje následující postup: 

 . žádost o byt v Jablonci nad Jizerou pana Lukáše Němce zařadit do evidence 

 . žádost o byt v Jablonci nad Jizerou slečny Lucie Janouškové zařadit do evidence 

 . urgenci žádosti o byt pana Romana Zineckera vzít na vědomí 

 . žádost pana Romana Ježka o menší byt (výměna) vzít na vědomí 

 . žádosti paní Markéty Svobodové o větší byt na Hradsku (konkrétně po Ottových)    

   z důvodu dalšího přírůstku v rodině (3 děti) vyhovět 

 . žádosti slečny Moniky Vackové o výměnu bytu na Hradsku (byt po M.Svobodové)  

  vyhovět 

. urgenci žádosti paní Ilony Hrubé o byt v Jablonci nad Jizerou vyslyšet a nabídnout  

  žadatelce volný byt 2+1 v čp. 190 na Hradsku 

. bezodkladně uskutečnit rekonstrukci rozvodu vody, koupelny, WC v uvolněném bytě  

  2+1 v čp.313 a následně byt nabídnout panu Štěpánu Bartelovi s rodinou (dvojčata);  

  dalšímu žadateli o tento byt panu Petru Hnykovi s rodinou nabídnout byt 2+1 v čp. 189  

  na Hradsku 

. výpovědi z bytu z důvodu neplacení nájemného zaslat paní Ludmile Halamové čp.277  

  a paní Vendulce Deňové čp.475  

* usnesení: s návrhy komise rada souhlasí; panu Petru Hnykovi s rodinou nebude 

nabídnut byt na Hradsku, nevyužije-li možnosti bydlet v uvolněném bytě v domě čp. 432 

(jehož je menšinovým spoluvlastníkem), bude mu doporučeno vyčkat na další nabídku; 

paní Ludmile Halamové bude nejprve zaslána poslední upomínka se stanoveným 

termínem úhrady dlužného nájemného nejpozději k 28.2.2011, teprve po té (nezareaguje-

li) jí bude dána výpověď z bytu 

- projednala obsazení uvolněného bytu v Domě s pečovatelskou službou (po paní Ďulayové) 

* usnesení: byt bude nabídnut evidované žadatelce paní Aleně Scholzové 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


